
 
 

Bestyrelsesmøde den 6. februar - 2024 

 

Til stede var: Charlotte Monby, Mette Dyhr, Søren-Ole Andersen, Kim Jensen og Anders Lassen. 
 

Bestyrelsesmødet blev afholdt hos Charlotte Monby 

 

 

Dagsorden 

Elforbrug + Vand 

El-priser – status på den nye aftale vedr. gadelys. 

2021: kr. 5.000 

2022: kr. 13.500 

2023: kr. 9.500 

Vores gadebelysning dæmpes efter kl. 23. 

 

Hjertestarter forbrug i år kr. 860.00. 

 

Vanding af nyplantede træer på boldbanen kr. 268.00. 

 

Hjertestarter 

I forbindelse med servicetjek er der kommet nye dioder på hjertestarteren.  

 

Status på området 

Af ting der skal laves:  

Bordene skal males og legeredskaberne skal smøres med olie, det var også planen sidste år. 

Vi må se, om det er muligt at få nogle medlemmer til at hjælpe denne gang. 

Gunnar ville gerne have, at vi hænger nogle reoler op i redskabsskuret. Det ønske havde han  

også sidste år. Det må kunne lykkes i år. 

Vores maskinpark fylder for meget i redskabsskuret. Det er ikke holdbart at der skal flyttes  

rund på materialet, hver gang man skal ind i skuret.  

Derfor vil bestyrelsen til generalforsamlingen komme med et forslag, der lyder på, at vi vil  

forlænge det eksisterende redskabsskur med 2,5 meter. Forslaget vil blive sendt ud som bilag 

sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen. 

Søren-Ole har lavet et fin tegning over udvidelsen af redskabsskuret.  

 

Generalforsamlingen 

Vi afholder generalforsamling onsdag den 20. marts 2024 - kl. 19.00. 

Indkaldelsen til generalforsamlingen skal ud senest den 28. februar. 

Anders laver en indkaldelse. 

 

Regnskab 2023 

Regnskabet ser fint ud, der er ikke noget alarmerende, det holder sig fint inden for det  

budgetterede.  

Budgettet for 2024 blev lavet. 

Kontingentet uændret kr. 2000. 



 

 

Valg til diverse poster 

Bestyrelsen: Charlotte Monby, Mette Dyhr og Anders Lassen er på valg. De modtager alle 

genvalg. 

Bestyrelsessuppleanter: Stine Frost Jensen, Jeppe Højlyng. 

Revisor. Troels Engel. 

Revisorsuppleant: Hans Henrik Pommer Strange. 

Vi har ikke hørt, at der er nogen der vil trække sig, så vi regner med at alle fortsætter. 

 

Forberedelse til generalforsamlingen 

Der er aftalt med Gunnar Tønnesen, at vi kan benytte Vintersbøllehallens kantine. 

Bestyrelsen møder ind 18.15 og hjælper Gunnar med det praktiske. 

Kaffe, øl og andre drikkevarer køber foreningen i kantinen. 

Søren-Ole skaffer boller der serveres til kaffen. 

 

Under evt. 

Thomas Monby har luftet et forslag omkring bidrag til biodiversiteten. Muligheden kan være 

at etablere områder på vores i forvejen grønne områder. Her kunne man stikke områder ud, 

hvor  

der kunne sås forskellige former for græsser. Det ville både være dekorativt og være med til 

at give biodiversiteten et løft. Det kræver jo lidt arbejde at få ideen op at stå. Så hvis der var 

nogle der vil at stå for det, ville det være rigtig fint. Vi talte også om, det tilsyneladende 

voksende problem med hunde der gør, og de konflikter der  

kan opstå i den forbindelse. Det lyder til, at der har været samtaler der har båret frugt, men 

kun kortvarigt. Et sidste forsøg skal måske prøves, inden loven om hunde kommer på banen. 

Så bliver det jo i hvert fald et skridt op af konflikttrappen. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Mette Dyhr. 

Sekretær 

Anders Lassen 


